





Date:27th March,2025.

Subject: Spring Break.

## Dear Parents,

On the occasion of the upcoming Eid Al-Fitr. The Crown Private School extends its warmest greetings and best wishes to you and our students, wishing you all a joyful and blesses celebration.

We also extend our sincere appreciation for your continued support and collaboration, which has greatly contributed to the success of our educational journey. We would like to inform you that Spring Break commences on Monday, March  $24^{th}$ , and classes will resume on Monday, April  $14^{th}$ ,2025.

We look forward to welcoming our dear students as they return from the break refreshed and full of energy.

Yours sincerely,

PRPillai

Dr. Kishor Pillai Director/Principal

الموضوع: إجازة الربيع.

أولياء الأمور الأعزاء:

بمناسبة قرب حلول عيد الفطر المبارك، تتقدم مدرسة كراون الخاصة بأطيب التهاني والتبريكات لكم ولأبنائنا الطلبة، سائلين الله أن يجعله عيدًا سعيدًا مباركًا عليكم جميعًا، كما نتوجه إليكم بخالص الشكر والتقدير لتعاونكم ودعمكم المستمر، والذي كان له أثر بالغ في نجاح المسيرة التعليمية.

نحيطكم علمًا بأن إجازة الربيع قد بدأت يوم الإثنين الموافق 24 مارس 2025، على أن يستأنف الدوام يوم الإثنين الموافق 14 أبريل 2025.

نتطلع إلى استقبال طلبتنا الأعزاء وهم في أتم النشاط والحيوية.